
INTERPEL·LACIÓ:
Al conseller Sr. Mariano Juan en relació amb les autoritzacions per
a la instal·lació de la fira d’atraccions en els terrenys de Cas
Dominguets.

PREGUNTES DEL GRUP PSOE AL PLE DEL CONSELL D’EIVISSA
DEL 2 DE FEBRER 2024

1. Vist que els pressupostos de la nostra Comunitat Autònoma per a
l’any 2024 ja tenen una patida especifica per fer realitat la
possibilitat dels centres educatius que es pugui separar gent per
raó de la seva llengua, quina opinió té el nostre president, Sr.
Marí, sobre aquesta possibilitat? Hi està d’acord?

2. Ens pot informar el Consell d’Eivissa del nombre de projectes i
nombre d’habitatges projectats a l’empara del decret d’habitatge
de les Illes Balears (21/2023) tant, segons el GOIB, transcendental
per al futur de l’habitatge?

3. Com pot explicar la intenció de l’Ajuntament de Sant Josep
d’eliminar el carril bici del carrer Vicent Serra de Sant Jordi, tenint
present que en data 25/10/23 el Consell manifestava que
coordinaria una xarxa insular de vies ciclistes i carrils bici valorada
amb més de 50 milions d’euros justament per executar projectes
com el que volen eliminar a Sant Jordi?

4. Quina és la situació actual de les obres de millora adjudicades pel
Consell Insular en el centre d’exàmens de conduir de Santa



Gertrudis, davant l'incompliment dels distints anuncis de l’inici de
les obres i la comunicació que finalment no hi haurà exàmens fins
que no finalitzin aquestes obres?

5. Quan es preveu obrir el centre de crisi 24 hores per atendre les
dones víctimes de violència sexual?

6. És coneguda la voluntat del Consell d’Eivissa en gestionar les
residències de gent major de l’illa i la voluntat del Govern de les
Illes Balears en tornar la gestió d’aquestes competències a la
nostra illa. També és coneguda la llarga i complicada negociació
sobre els costos d’aquesta gestió. Ens poden indicar amb quina
situació es troben les negociacions entre el Consell i el GOIB
sobre el traspàs de la gestió de les residències?

7. En quina data tenen previst presentar el projecte de passarel·la
per a vianants de Can Guillemó?

8. Amb quins col·lectius i en quines dates s’han reunit per abordar la
decisió del Consell Insular d’Eivissa davant el final de la vida útil
de l'abocador de Ca na Putxa?

9. Quin és el motiu pel qual s'han endarrerit la convocatòria de les
ajudes a entitats esportives sense ànim de lucre per al
manteniment ordinari de la seua activitat esportiva durant els anys
22 i/o 23, per a la participació en lligues autonòmiques durant les
temporades esportives 22/23 i/o 23/24, per a la participació en
campionat d’Espanya durant els anys 22 i 23 i/o la participació en
eliminatòries de lligues nacionals durant l’any 2023?

10. Quan està previst que facin públic la investigació sobre les
causes de l’incendi d’un autobús el passat 14 de desembre i
l’informe sobre l’edat i estat de tots els vehicles de transport públic
que circulen per la nostra illa, tal com es va acordar en el Ple
anterior.


